
Utvärdering av Live-SM 2024 (Sida 1 av 9)

• Spelade bara Main, men tycker det såg vettigt ut!
• sviten och mörkpokern kunde ha startar klockan 12:00
• Passade bra
• N/A
• Överväg att införa half/half som ett seriöst SM-event.
• Skulle kunna börja kl 14
• Lägg lagpokern sista speldagen
• Bra och lagom många SM-event
• Jag spelar endast Main Event så dagarna var perfekt för mig då startdagar och dag2 kom 

back-to-back.
• Jag skrev något smart på Facebook om att byta startdag mellan PLO och lagpokern (inkl 8-

game mix), men ärligt talat kommer jag inte ihåg vad det handlade om, så det var nog inget 
vettigt ändå.:

• Inga problem med schemat alls
• Bra
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• Turneringar startar för sent. OM de ska starta så sent sä måste strukturen vara MKT 
snabbare

• Bra upplägg
• Nöjd
• Överväg att återinföra half/half. Vore optimalt om det fanns ett event att spela direkt efter 

dag 1a respektive dag 1b som inte är motsvarande midnight madness etc.
• Borde finnas fler turneringar. Även vissa mindre med turbo osv.
• Önskar fler texas event med inköp >200€
• En del turrar kunde ha startat tidigare så man han regga fler. Även så var det lite 

komprimerat sista helgen.
• Fanns alltid bra turneringar varje dag
• Inga problem alls med spelschema
• Kan inte begära mer med begränsad likviditet
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• Känns lite oorganiserat + den jävla rökningen
• Bra med dealers för cashgame.
• Dom måste stoppa rökningen i Casinodelen! Det finns rökbås skaffa ett sådant
• Värmen/ventilationen var det största felet. Maten var okej.
• Återigen är rökningen en skrämselfaktor. Alldeles för få blackjack bord precis som åren 

innan. I övrigt inget att anmärka på. Själva turneringspokern och arrangemangen runt det 
är oerhört proffsigt rakt igenom.

• Gillade casinot och pker gärna tillbaka. Väldigt hög rake på cg borden däremot.
• Rökning i casino och oviljan att ge oss möjlighet att betala med kort
• Gillar casinot men personalen kan ibland vara lite ointresserade och inte alltid så 

serviceminded
• Bra överlag men katastrof att de tog 10% av potten i rake i bountyturrarna.
• Ett stort minus var de orimligt många och långa pauserna. Aldrig var med om något 

liknande på något casino i något land.
• Står casinot för maten är det en 4
• Bra lokaler och framförallt läget är väldigt bra.
• Rökning i cashgamerummet makes Ola a sad player (but he dont looses his money, so good)
• Enda plumpen är att vid tillkalla de av floormanager så ville han inte förklara för bordet vad 

som gällde innan handen var över.
• Rökning inte på casinot.Dålig AC
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• Bra, men en del slarvmissar som krävde flera extra utskick
• Bra och tydligt!
• N/A
• Fanns det information?
• Uppskattade det dagliga meddelandet via Cardskipper och även vid förändringar i schemat
• Dålig bild på spelschemat som kunde varit tydligare
• Inget att anmärka
• Använde inte Cardskipper.
• Allt jättetydligt!
• Bra med schema uppdateringar
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• Fler handrapporter tack
• Lite flerbintervjuer o stackrqpporter hade önskats men förstår att det är tufft att göra för 1 

person
• ganska skral, plus att han inte raporterade hela main ut
• Lätt att hänga med bra uppdateringar
• N/A
• Tyckte det sköttes bra
• Hade svårt att följa när det hoppade mellan flera turneringar. Fokuserade på att spela 

istället.
• Mycket som missades under ffa main
• Oerhört dåligt.
• Läste mycket lite
• Det lilla jag titta så var det inte så mycket till rapportering för än det kom till finalbord
• Det var riktigt bra första halvan av veckan.
• Liverapoorteringen under Main event slutade bara helt plötsligt, det var dåligt. Annars bra.
• Katastrof att rapportera på en i bästa fall dubiös olicensierad sajt.
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• Fler säteskval vore bra, inte bara paket
• Ingen aning, visste inte ens det fanns kval
• Det borde vara övernattning för hela veckan i paketen…
• Hade önskat lite olika buyins på sattelitterna o inte alla på samma nivå
• Ingen kommentar, funkade bra
• Deltog inte
• Saknade seat-only kval!
• Fler kval skulle ha innehållt fler seat only istället för paket
• Vore bra med samma regler om casinocredits för överskott oavsett vilken sajt man vinner 

på
• Ser gärna kval till en månadsfinal med flera paket.
• Kan inte spela på Coolbet, har skickat kontoutdrag m.m i flers omgångar nu svarar dom inte 

ens på mail så skippa dom.
• Kunde varit fler och större paket med mer hotellnätter
• Vet ej
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• Proffsigt!
• Bra lokaler. Mkt duktiga dealers
• Mycket bra utfört fantastiska människor som gör detta år efter år! Lätt den bästa händelsen

under året!
• Skoj
• Allt kring pokern är otroligt professionellt hanterat rakt igenom. Från SvePof till casinot.
• Jag är nöjd.
• Bra att det ingick mat
• Lika kul som alltid! Jag uppskattar bufféerna som erbjudits. Mest av tidsskäl så vet man att 

man hinner äta även under korta pauser
• Kändes väldigt opersonligt. Ingen värd, styrelse jätte anonyma. Kunde ha spelat på vilket 

casino som helst
• Det var mitt första SM
• Nästan allt mycket bra, men Bratislava är lite off
• Bra att det serverades mat
• Åker gärna till Bratislava, och Bancocasino igen.
• Välorganiserat. Bra schema där det alltid finns något att spela. Mycket tacksamt att det 

serveras mat och dryck gratis.
• Söndagen lite avslagen men förstår att folk behöver åka hem för att jobba.
• Spelrummet Ashoka blir väldigt varmt när det är varmt ute.
• Jättenöjd! Åker gärna till Banco Casino igen för att spela DM.
• Bra poker operations. Men jobbigt att se att privata intressen hos operatörerna har före 

svepofs intressen.
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Om du fick välja, var skulle Live-SM spelas?

• Tallinn
• Bratislava
• Köpenhamn
• Utomlands
• Inte Bratislava, kanske talinn
• På något annat ställe för variation
• Tallin eller Bratislava
• Sverige (1) Någonstans med direktflyg
• Vet ej.
• Någon annanstans än Bratislava. Det är inget fel på Bratislava per se men det börjar bli lite 

trött och tror det tyvärr skrämmer iväg recreational spelare. Tallinn, Riga, Vilnius, Prag. Allts
om är inom 2h flyg utan särskilda reseomvägar vore fantastiskt.

• 1. Malta 2. Tallinn 3. Dublin
• Sverige eller Tallinn
• I sverige men det kommer ju inte ske. Tyvärr så blir det svårt att slå Bratislava. Man vill 

betala så lite som möjligt för flyg och hotell. Sen så måste det finnas bra tillgång till sidospel
• Tallinn, Rozvadov eller Köpenhamn
• Tallin eller Malta
• Prag
• Tallin
• Sverige, men när inte det är möjligt så Tallinn.
• Lite närmare kanske.
• Sverige såklart, annars Tallinn! Kort resa och flygplatsen ligger nära staden.
• Så nära som möjligt bäst när det är SM
• Bra flygförbindelse är ett plus, både Tallinn och Malta var bra, gärna i slutet av Oktober och 

senare.
• Malta eller Bratislava
• Rozvadov
• Tallinn, men vet att det är svårt. Dock inte i Tallinn på Olybet!
• Någonstans där det är enkelt och billigt att ta sig till då vi bor i Norrland, blir väldigt dyrt 

med dubbla flygresor om det inte finns många rutter till aktuell stad.
• Tallinn
• Tallin
• Sverige.
• Men då det känns osannolikt så något likt Bratislava. Det skall vara enkelt att ta sig dig och 

inte behöva kosta alltför mycket.
• Inte Bratislava rozvadov eller Malta. Annat funkar.



Utvärdering av Live-SM 2024 (Sida 9 av 9)

Övrigt du vill framföra?

• Att 8-games blir ett SM-event. Att det tillåts 1 reentry i SM klasserna för att få upp potterna 
och då även prestigen lite

• Tack för i år!
• Bra jobbat.
• Ni gör ett kanonarbete i styrelsen! Vi måste gemensamt ta ett ansvar för att öka intresset 

kring Live-SM. En del i det är att erbjuda bra satellitkval online - glöm inte bort seat-only 
kvalen för de som tar hem sådana kval tenderar att åka på eventet även om inte resa och 
boende är inkluderat. Det får de som tvekar att troligen tippa över till att faktiskt åka. 
Bratislava börjar nu bli "uttjatat" för oss som har varit där flera år i rad. Det behövs lite 
förnyelse även på spelplatser. Kanske till och med så att man ska förnya spelplats var tredje 
år. Det innebär såklart inte att vi inte kan komma tillbaka till Bratislava. Men fokus måste 
vara att locka så många spelare som möjigt och det kommer falla fler spelare nästa år om 
Bratislava kvarstår.

• Maten som ingick var under all kritik. Dålig mat. Mat tog slut efter 20 personer tagit. Mat 
personlen var otrevliga.

• Inför ett billigare sidoevent med sviten event senare under veckan
• Gärna annat datum
• Fortsätt med ert bra arbete i Pokerförbundet!
• Att vi får hjälp led tydligheten att ta ut pengar i bankomaterna.
• Blir ju skinnad varje gång.
• I stort ett mycket bra arrangemang.
• Ante gjorde ett grymt jobb som arrangör!
• Vill tacka för ett jättebra arrangemang.
• Fantasy-poolen är jättekul, men det måste göras en föändring. Som upplägget är nu så är 

det bra för en random turneringsserie, men det är uinte bra för en SM-serie, då det 
premierara att spela highrollereventen som är öppna för alla i stället för SM 8-game.

• Bättre multiplar är väl 0.5 för under 100-inköp, 1x för alla andra öppna event oavsett inköp, 
2x för SM-event oavsett inköp, och 3x för main event. å så sätt lcokar man folk att spela just
SM-eventen, eller i alla fall påtalar att statusen ligger i SM-eventen.

• Anordna gärna en sidoturre med sviten, det var många som uttryckte att de gärna spelar 
sviten men att då den är så tidigt på veckan gör att inte så många är med då de flesta 
kommer tis- ons.

• Föreslår att Horse får startstack på 25k eller 30k.
• Fint bemötande från Svepofs representanter.


